
 
 

 

 

Aan: College van B&W van de gemeente Venlo 

Van: Fractie EENLokaal 

Betreft: Vragen ex. Artikel 44 reglement van orde 

Venlo: 13 juni 2022 

Onderwerp: vragen over het scheiden van afval n.a.v. RIB 72 

 

Geacht college, 

 

In RIB 72 informeert u ons o.a. over de mono inzameling van RENEWI. 

Hoewel onderstaande motie en art 44 vragen waar naar verwezen wordt maar zijdelings een 

relatie heeft met het inzamelen van huisvuil is dit voor EENLokaal toch aanleiding om deze 

stukken te betrekken bij onderstaande vragen. Het college verwijst immers zelf in 

beantwoording op artikel 44 van 16 augustus 2021 naar rib  70 – 2021 en verwijst ook nu bij 

RIB 72 – 2023 terug naar rib 70 -2021. 

 

We stellen daarmee vast dat onderstaande stukken waarna verwezen wordt en de 

problematiek in de nieuwe RIB onderdeel uitmaken van brede wensen in de gemeenteraad 

van Venlo om het afvalbeleid beter vorm te geven. En gezien de verwijzingen in beide 

stukken deelt het college deze correlatie ons inziens. 

 

Daarom de volgende vragen. 

 

In de gemeenteraadsvergadering van 24 juni 2020 heeft collega Leon van den Beucken 

namens EENLokaal de motie “Krachtige vuist van overheid en gemeenten tegen vervuiling” 

*bijlage 1 ingediend welke unaniem is aangenomen. 

 

Op 16 augustus 2021 zijn er ex. Artikel 44*bijlage 2 vragen ingediend door onze fractie m.b.t. 

de voortgang van deze motie. 

 

Op 14 oktober 2021 lezen we bij de beantwoording*bijlage  op vraag 3 

 

Antwoord vraag 3 Naar aanleiding van de raadsvergadering van 10 februari 2021 is toegezegd dat de 

raad een raadsinformatiebrief over de huidige gemeentelijke inspanningen met betrekking tot het 

product afval zou ontvangen. Dit betreft raadsinformatiebrief 2021-70 (12 oktober 2021 ). Deze is als 

bijlage toegevoegd. 

 

 



 
 

Er wordt verwezen naar rib 70 uit 2021* bijlage 4. Daarin lezen we 

 

Aandachtspunt: Op dit moment is er geen producent meer van vuilniswagens voor duocontainers"., 

Omdat de huidige vuilniswagens afgeschreven zijn kunnen er steeds meer problemen ontstaan bij de 

inzameling van restafval en PMD. Daarom dient de gemeente Venlo over te stappen op een nieuw 

inzamelsysteem. Aanpassing van dit inzamelsysteem zal een onderdeel worden van het nieuw op te 

stellen afvalbeleid. 

 

In rib 72 lezen we onderstaande passage, met wederom een verwijzing naar rib 70 uit 2021.  
 

Bij gebrek aan inzamelwagens met twee compartimenten wordt een deel van de duocontainers 

daarom sinds juni 2022 ingezameld met een mono-inzamelvoertuig (zie ook rib nr. 2021-70 over deze 

problematiek). Het gevolg is dat op dit moment al ongeveer 42% van het brongescheiden PMD uit de 

laagbouw in een inzamelvoertuig gemengd wordt met restafval, waarbij omvang en locatie kunnen 

variëren afhankelijk van de storingen. Dit PMD wordt vervolgens samen met het restafval verbrand. 

Dit zorgt voor vernietiging van kostbare grondstoffen en extra kosten. Als de situatie zich voortzet 

gaat het om een verlies van ongeveer 4 70 ton PMD en €70.000,- in een jaar ten opzichte van een 

situatie met 100% bronscheiding (met 30% afkeur achteraf). Naast dit verlies 21106 2 

Raadsinformatiebrief aan grondstoffen en geld kan het achteraf bij elkaar brengen van gescheiden 

materialen en deze vervolgens verbranden langdurige negatieve effecten hebben op het gewenste 

scheidingsgedrag van onze inwoners, maar ook het vertrouwen van onze inwoners in het gescheiden 

inzamelsysteem. *rib 72 12 juni 2023 

 

vraag 1 

Wat is er gebeurd tussen Rib 70-2021 en rib 72-2023 en dan met name graag een 

uitgebreide toelichting op hoe er geacteerd is in juni 2022 toen RENEWI heeft aangegeven 

met een mono-inzameling te gaan werken? 

 

vraag 2 

kunnen de extra kosten die voor het achteraf scheiden gemaakt worden verhaald worden op 

RENEWI ? Waarom wel/niet 

 

vraag 3 

Is de gemeenteraad tussen juni 2022 en deze RIB nog geïnformeerd op enigerwijze over de 

mono inzameling. Zo ja wanneer en hoe, zo nee waarom niet? 

 

 

  



 
 

 

vraag 4 

Welke stappen gaat het college nu concreet ondernemen om het vertrouwen en de nut en 

noodzaak van afvalscheiding bij onze inwoners te behouden of terug te winnen? 

 

 

Graag zien we de beantwoording daarvan binnen de gestelde termijn tegemoet. 

Mocht dit om welke reden dan ook niet lukken dan worden wij daarover graag tijdig 

geïnformeerd.  

 

 

Fractie EENLokaal 

Bram Beurskens 

 
Bijlage 1 Motie “Krachtige vuist van overheid en gemeenten tegen vervuiling” 

Bijlage 2 Artikel 44 vragen over voortgang Motie “Krachtige vuist van overheid en gemeenten tegen vervuiling” 

Bijlage 3 Antwoorden op artikel 44 vragen 

Bijlage 4 Rib 70 2021 


